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Protokół Nr XV/20
z sesji Rady Miejskiej w Słupsku, która odbyła się 29 stycznia 2020 r.

Początek sesji: godz. 9.00.
1. Sprawy regulaminowe.
(Czas nagrania: 0:02:43-0:05:07)

Przewodnicząca  Rady  Beata  Chrzanowska otworzyła  15.  w  obecnej  kadencji  sesję  Rady
Miejskiej w Słupsku. Następnie przywitała radnych, a w imieniu Wysokiej Rady przywitała
Prezydent Miasta Krystynę Danilecką-Wojewódzką i Zastępcę Prezydenta Martę Makuch.
Następnie  powitała  zaproszonych  gości:  Komendanta  Miejskiego  Państwowej  Straży
Pożarnej  w  Słupsku  Krzysztofa  Ulaszka  i  Tomasza  Majkowskiego  Zastępcę  Miejskiego
Komendanta Policji w Słupsku oraz wszystkich uczestniczących w obradach.
W dalszej  części  obrad,  poprosiła  radnych o potwierdzenie obecności  poprzez naciśnięcie
przycisku „kworum”.
Stwierdziła,  że  w  sesji  uczestniczy  taka  liczba  radnych,  która  umożliwia  podejmowanie
prawomocnych decyzji.
(Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
Lista  obecności  pracowników  samorządowych  stanowi  załącznik  nr  2  ,  lista  obecności
kierowników  jednostek  organizacyjnych  Miasta  Słupska  stanowi  załącznik  nr  3,  a  lista
zaproszonych gości załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.)
Następnie poinformowała, że funkcję sekretarza podczas obrad będzie pełnić radna Renata
Stec.
Poinformowała również, że do przyjęcia przez Radę jest treść protokołu nr 14 z sesji, która
odbyła się 18 grudnia. Przypomniała, że protokół ten został radnym udostępniony
w dniu  20  stycznia  2020  r.  i  zgodnie  z  §  33.  ust.  6  Regulaminu  Pracy  Rady Miejskiej
w  Słupsku  stwierdziła,  że  do  wymienionego  protokołu  nie  wniesiono  żadnych  uwag,
zastrzeżeń ani poprawek i w związku z tym protokół uważa się za przyjęty.
Przypomniała,  że zawiadomienie o terminie  sesji  wraz z  porządkiem obrad  i  materiałami
radni otrzymali 22 stycznia 2020 r. 
Zapytała czy ktoś chciałby zgłosić wniosek w sprawie porządku obrad.
(Zawiadomienie  radnych  stanowi  załącznik  nr  5  do  niniejszego  protokołu.  Zaproszenie
stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  Informacja o sesji dla Prezydenta Miasta
stanowi załącznik Nr 7 do niniejszego protokołu).
stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.)
Ponieważ  zgłoszeń  nie  było  stwierdziła,  że  Rada  Miejska  w  Słupsku  obradować  będzie
zgodnie porządkiem obrad przesłanym w zawiadomieniu.

Porządek obrad:
1. Sprawy regulaminowe.

2. Wręczenie Medalu Honorowego Miasta Słupska.

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  działalności  Komisji  Bezpieczeństwa
i Porządku Miasta Słupska za 2019 rok.

4. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji uchwał Rady Miejskiej w Słupsku
podjętych na sesji w dniu  30 października 2019 r. (wg stanu na dzień 14 stycznia 2020 r.).

5. Podjęcie uchwał:
1) w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLVI/628/17  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia

28 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat za zajęcie 1m2 pasa
drogowego dróg publicznych,  dla  których zarządcą  jest  Prezydent  Miasta  Słupska
(druk nr 15/8),
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2) w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od opłaty jednora-
zowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności nieru-
chomości stanowiących własność Miasta Słupska (druk nr 15/6),

3) w sprawie przejęcia do zasobu nieruchomości Miasta Słupska prawa własności nieru-
chomości  położonych  w  Słupsku,  stanowiących  własność  Skarbu  Państwa  (druk
nr 15/5),

4) w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta Słupska w ramach projek-
tu „Słupsk bez plastiku” (druk nr 15/7),

5) w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku (druk nr 15/1),

6) w sprawie uchylenia uchwały Nr 597/94 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 20 kwietnia
1994 r. w sprawie zatwierdzenia regulaminu nadawania tytułu Honorowego Obywate-
la Miasta Słupska (druk nr 15/3),

7) w sprawie  uchwalenia  regulaminu  nadawania  tytułu  „Honorowy Obywatel  Miasta
Słupska” (druk nr 15/4),

8) w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 listopada
2018  r.  w  sprawie  powołania  osobowego  składu  stałych  komisji  Rady  Miejskiej
w Słupsku (druk nr 15/2).

6. Rozpatrzenie skargi na działalność Prezydenta Miasta Słupsk w zakresie nienależytego
wykonywania czynności  przez  Straż  Miejską oraz  pracowników Wydziału  Gospodarki
Komunalnej i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Słupsku (druk nr 15/10).

7. Rozpatrzenie  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie
zagospodarowania terenu przed budynkiem przy ul. Szymanowskiego 6 w Słupsku (druk
nr 15/11).

8. Rozpatrzenie skargi na działalność gminnej jednostki organizacyjnej – Przedsiębiorstwo
Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o.o. w Słupsku  (druk nr 15/12).

9. Rozpatrzenie  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie
zagospodarowania  terenu  za  budynkami  przy  ul.  Długiej  22  i  23  w  Słupsku  (druk
nr 15/13).

10. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia (druk nr 15/14).

11. Interpelacje i zapytania radnych.

12. Sprawy bieżące.

Ad.pkt.2 Wręczenie Medalu Honorowego Miasta Słupska.
(Czas nagrania: 0:05:11-0:15:10)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała,  że Kolegium Medalu
Honorowego Miasta Słupska na posiedzeniu w dniu 22 stycznia br., na wniosek Prezydent
Miasta  Słupska  Krystyny  Danileckiej-Wojewódzkiej,  przyznało  Pani  Marii  Mazur  jedno
z  najwyższych  wyróżnień  w  Mieście  -  Medal  Honorowy Miasta  Słupska  za  wieloletnią
społeczną działalność oraz pracę na rzecz Miasta i jego mieszkańców.  
Następnie Przewodnicząca podziękowała Pani Mazur za to, że pracę zawodową wykonywała
z  pasją  i  potrafiła  nią  zarazić  swoich  pracowników,  co  przełożyło  się  na  osiągnięcia
Samodzielnego Publicznego Miejskiego Zakładu Opieki  Zdrowotnej  w Słupsku -  ostatnio
Minister  Zdrowia przyznał  tej  placówce  Certyfikat  potwierdzający  wysoką  jakość
świadczonych w niej usług. Podziękowała jej również za ogromne społeczne zaangażowanie,
otwartość na potrzeby ludzi i za liczne inicjatywy. Życzyła wyróżnionej dalszych sukcesów.
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Prezydent  Miasta  Słupska  Krystyna  Danilecka-Wojewódzka powiedziała,  że  Medal
Honorowy  „Za  Zasługi  dla  Miasta  Słupska,  który  ma  szczególną  rangę,  przyznano
jednomyślnie  Pani  Mazur,  by  wyrazić  szacunek  i  uznanie  dla  jej  czterdziestu  lat  pracy
w Słupsku  na  rzecz  Słupszczan  wszystkich  pokoleń.  Przedstawiła  osobę  Pani  Mazur,  jej
zasługi i osiągnięcia.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zaprosiła Panią Mazur przed forum. 

Nastąpiło wręczenie Medalu, dyplomu i kwiatów. Brawa.

Pani  Maria  Mazur powiedziała,  że  nie  można  było  sobie  wymarzyć  szczęśliwszego
i piękniejszego zakończenia aktywności zawodowej. Jest zaszczycona, dumna i szczęśliwa.
Bardzo serdecznie podziękowała wszystkim za zaufanie, wiele lat współpracy, ciepłe słowa
i przyznanie  Medalu Honorowego Miasta Słupska.
Na zakończenie  poprosiła  radnych,  aby nie  pozwolili  na  całkowite  zakończenie projektu
„Mama, zdrowie i ja”, który jest realizowany od 2012 roku i daje mieszkańcom szeroką ofertę
za nieduże pieniądze.

Brawa.

Prezydent Miasta Słupska Krystyna Danilecka-Wojewódzka z uwagi na objęcie przez Panią
Violettę  Karwalską  stanowiska  Dyrektora  SP  MZOZ  przedstawiła  radnym  Panią  Beatę
Pawlicką,  nowego Dyrektora Wydziału  Zdrowia  i  Spraw Społecznych Urzędu Miejskiego
w Słupsku.

Ad.pkt.3  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska  z  działalności  Komisji
Bezpieczeństwa i Porządku Miasta Słupska za 2019 rok.

(Czas nagrania: -0:15:11-0:16:22)

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że zgodnie z treścią art.
38b ust. 3 ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie powiatowym: „Nie później niż do
końca stycznia następnego roku kalendarzowego starosta składa radzie powiatu sprawozdanie
z działalności komisji za ubiegły rok.”
W dniu  8  stycznia  bieżącego  roku  Prezydent,  która  pełni  jednocześnie  funkcję  starosty
powiatu grodzkiego, przedłożyła Radzie Miejskiej takie sprawozdanie. 
W tym też dniu sprawozdanie zostało przekazane wszystkim radnym do zapoznania się.
Komisja Spraw Społecznych jednogłośnie zaopiniowała  sprawozdanie pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego sprawozdania?

W związku z brakiem zgłoszeń stwierdziła,   że  Prezydent Miasta Słupska złożyła Radzie
Miejskiej  sprawozdanie  z  działalności  Komisji  Bezpieczeństwa  i  Porządku  Miasta
Słupska za 2019 rok.

Ad pkt  4.  Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Słupska z  realizacji  uchwał Rady
Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji 30 października 2019 r. (wg stanu
na dzień 14 stycznia 2020 r.).

(Czas nagrania: 0:16:23-0:17:53)

(Sprawozdanie stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  sprawozdanie
przekazała radnym do zapoznania się 16 stycznia.
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Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego sprawozdania?
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się,  dlatego zgodnie  z  §  29  ustęp  3  Regulaminu  pracy Rady
Miejskiej w Słupsku, poddała  sprawozdanie pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska,
Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Jacek  Szaran,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Wojciech Lewenstam
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku jednogłośnie przyjęła sprawozdanie Prezydenta Miasta Słupska z realizacji
uchwał Rady Miejskiej w Słupsku podjętych na sesji 30 października 2019 r. (wg stanu
na dzień 14 stycznia 2020 r.).

Ad pkt 5. Podjęcie uchwał:
1)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  XLVI/628/17  Rady  Miejskiej

w Słupsku z dnia 28 grudnia 2017 roku w sprawie ustalenia wysokości stawek opłat
za  zajęcie  1m2 pasa  drogowego  dróg  publicznych,  dla  których  zarządcą  jest
Prezydent Miasta Słupska.  (druk nr 15/8);

(Czas nagrania: 0:17:54-0:24:05)

(Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazałam radnym 17 stycznia.
Poprosiła Dyrektora Zarządu Infrastruktury Miejskiej Jarosława Boreckiego o przedstawienie
projektu wraz z uzasadnieniem.

Dyrektor  Zarządu  Infrastruktury  Miejskiej  Jarosław  Borecki  przedstawił  projekt  uchwały
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisja Finansów
oraz Komisja Gospodarki Komunalnej zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 12 i 13 do niniejszego protokołu).

Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?

W dyskusji udział wzięli: radny Jan Lange, radny Bogusław Dobkowski.

Nikt więcej nie zgłosił się, dlatego Przewodnicząca poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
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Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie zmiany
uchwały  Nr  XLVI/628/17  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  z  dnia  28  grudnia  2017  roku
w  sprawie  ustalenia  wysokości  stawek  opłat  za  zajęcie  1m2 pasa  drogowego  dróg
publicznych, dla których zarządcą jest Prezydent Miasta Słupska.
(Uchwała  Nr  XV/270/20  w  sprawie zmiany  uchwały  Nr  XLVI/628/17  Rady  Miejskiej
w Słupsku z  dnia  28 grudnia  2017 roku w sprawie  ustalenia  wysokości  stawek opłat  za
zajęcie 1m2 pasa drogowego dróg publicznych, dla których zarządcą jest Prezydent Miasta
Słupska stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu).

2) podjęcie uchwały w sprawie  określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty
od opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo
własności nieruchomości stanowiących własność Miasta Słupska (druk 15/6);

(Czas nagrania: 0:24:05-0:28:03)

(Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazałam radnym 14 stycznia.
Poprosiła  Dyrektora  Wydziału  Zarządzania  Nieruchomościami  Agnieszkę  Zwierz
o przedstawienie projektu wraz z uzasadnieniem.

Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz przedstawiła projekt
uchwały wraz z uzasadnieniem.           

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Komisje: Finansów,
Gospodarki Komunalnej oraz Spraw Społecznych zaopiniowały projekt pozytywnie.
(Opinie Komisji stanowią załączniki Nr 16,17 i 18 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie tego dokumentu?

Radny Bogusław Dobkowski w imieniu mieszkańca, który zgłosił się do niego przed sesją,
zapytał, czy jeżeli termin wymieniony w ustawie minął na załatwienie sprawy, to czy Rada
ma prawo go zmieniać, przedłużyć.

Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz potwierdziła, że jeżeli
chodzi o nieruchomości miasta, to termin ustawowy można przedłużać. 
Dodała, że mieszkaniec ten, też miał inne zapytania dotyczące przekształceń, np. czy jako
członek spółdzielni mieszkaniowej może się przekształcić. 
Udzielono  mu  informacji,  że  nie  może  ponieważ  przekształcenia  można  dokonać
do  użytkownika  wieczystego,  a  użytkownikiem  w  przypadku  tego  mieszkańca  jest
spółdzielnia.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska podziękowała za wyjaśnienia. 
Z uwagi na brak innych zgłoszeń do dyskusji poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania

ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
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Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła  uchwałę  w sprawie określenia
wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od opłaty jednorazowej za przekształcenie
prawa  użytkowania  wieczystego  w  prawo  własności  nieruchomości  stanowiących
własność Miasta Słupska. 
(Uchwała Nr XV/271/20 w sprawie określenia wysokości i warunków udzielenia bonifikaty od
opłaty jednorazowej za przekształcenie prawa użytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości stanowiących własność Miasta Słupska stanowi załącznik nr 19 do niniejszego
protokołu).

3)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przejęcia  do  zasobu  nieruchomości  Miasta  Słupska
prawa  własności  nieruchomości  położonych  w  Słupsku,  stanowiących  własność
Skarbu Państwa  (druk 15/5);

(Czas nagrania:0:28:03-0:30:51)

(Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym 14 stycznia. Dodała, że uzyskał on pozytywną opinię Komisji Gospodarki
Komunalnej.
(Opinia Komisji stanowi załącznik Nr 21 do niniejszego protokołu).
Poprosiła  Dyrektora  Wydziału  Zarządzania  Nieruchomościami  Agnieszkę  Zwierz
o     przedstawienie projektu wraz z uzasadnieniem.

Dyrektor Wydziału Zarządzania Nieruchomościami Agnieszka Zwierz wniosła autopoprawkę
do projektu uchwały polegającą na dopisaniu w tytule, w słowie „własność” brakującej litery
„s”. Następnie przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.           

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska w  związku  z  brakiem  zgłoszeń
do dyskusji poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przejęcia
do zasobu nieruchomości Miasta Słupska prawa własności nieruchomości położonych
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w Słupsku, stanowiących własność Skarbu Państwa. 
(Uchwała   Nr  XV/272/20  w  sprawie  przejęcia  do  zasobu  nieruchomości  Miasta  Słupska
prawa  własności  nieruchomości  położonych   w  Słupsku,  stanowiących  własność  Skarbu
Państwa stanowi załącznik nr 22 do niniejszego protokołu).

4)  podjęcie  uchwały  w  sprawie  ustalenia  kierunków  działania  Prezydenta  Miasta
Słupska w ramach projektu „Słupsk bez plastiku” (druk 15/7);

(Czas nagrania: 0:30:51-0:37:53)

(Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 23 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały
przekazała radnym 14 stycznia. 
Projekt  uzyskał  pozytywną opinię  Komisji:  Gospodarki  Komunalnej,  Finansów,  Edukacji
oraz Spraw Społecznych.
(Opinie Komisji stanowią  załączniki Nr 24, 25, 26 i 27 do niniejszego protokołu).
Poprosiła  Dyrektora  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzynę
Guzewską o przedstawienie projektu wraz z uzasadnieniem.      

Dyrektor  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony Środowiska  Katarzyna  Guzewska
przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem.           

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska otworzyła dyskusję.

W dyskusji udział wzięli: radna Anna Rożek, radny Jan Lange, radna Małgorzata Lenart.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska w związku z brakiem zgłoszeń do 
dyskusji, zamknęła dyskusję i  poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania
ZA: 16, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 6, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (16)
Kamil  Bierka,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław  Dobkowski,  Wojciech
Gajewski, Bożena Hołowienko, Jan Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna
Rożek, Mirosława Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec,  Paweł Szewczyk,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
WSTRZYMUJĘ (6)
Tadeusz Bobrowski, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Anna Mrowińska, Jacek Szaran, Adam
Treder
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie ustalenia
kierunków  działania  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  ramach  projektu  „Słupsk
bez plastiku”. 
(Uchwała Nr XV/273/20 w sprawie ustalenia kierunków działania Prezydenta Miasta Słupska
w ramach projektu „Słupsk bez plastiku” stanowi załącznik nr 28 do niniejszego protokołu).

5) podjęcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku (druk nr 15/1)
(Czas nagrania: 0:37:58-0:41:18)

(Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 29 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uchwały



8

przekazała radnym 8 stycznia. 
Poprosiła Zastępcę Prezydenta Miasta Słupska Marka Golińskiego o przedstawienie projektu
wraz z uzasadnieniem.

Zastępca  Prezydenta  Miasta  Słupska  Marek  Goliński  przedstawił  projekt  uchwały
wraz z uzasadnieniem.

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  projekt  uzyskał
pozytywną opinię Komisji Spraw Społecznych.
(Opinia Komisji stanowi  załącznik nr 30 do niniejszego protokołu).
Następnie zapytała,  czy ktoś  z  radnych chciałby zabrać  głos  w sprawie przedstawionego
dokumentu.       

Radna Anna Mrowińska zapytała, kto jest pomysłodawcą nazwy ulic.

Zastępca Prezydenta Miasta Marek Goliński odpowiedział, że Prezydent Miasta Słupska.

Radna Anna Mrowińska pogratulowała trafnie wybranej nazwy.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska w związku z brakiem zgłoszeń do 
dyskusji  poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania
ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (20)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Mrowińska,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska,  Piotr  Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur
Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (2)
Anna Rożek, Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie nadania nazwy
ulicy w Słupsku
(Uchwała Nr XV/274/20 w sprawie nadania nazwy ulicy w Słupsku  stanowi załącznik nr 31
do niniejszego protokołu).

6) podjęcie uchwały w sprawie uchylenia uchwały Nr 597/94 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 20 kwietnia 1994 roku w sprawie zatwierdzenia regulaminu nadawania tytułu
Honorowego Obywatela Miasta Słupska  (druk 15/3);

(Czas nagrania: 0:41:18-0:43:47)

(Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 32 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że Uchwałą Nr 597/94
z dnia 20 kwietnia 1994 r. Rada Miejska w Słupsku zatwierdziła regulamin nadawania tytułu
Honorowego Obywatela Miasta Słupska, który jest bardzo ogólny i w zasadzie nie zawiera
trybu  ani  zasad  postępowania  przy  jego  nadawaniu.  W  związku  z  tym  zaszła
więc  konieczność  wprowadzenia  uregulowań  w  tym  zakresie.  W  porozumieniu
z  przewodniczącymi  Klubów  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  wystąpiła  z  inicjatywą
uchwałodawczą  w  sprawie  uchwalenia  nowego  regulaminu  nadawania  tytułu  „Honorowy
Obywatel  Miasta  Słupska",  który będzie  zawierał  tryb  i  zasady postępowania w sprawie.
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W związku z tym celowym stało się uchylenie obowiązującej w tym zakresie uchwały.
Dodała, że projekt uchwały w niniejszej sprawie przekazała radnym 10 stycznia.
Projekt  był  przedmiotem  obrad  Komisji  Spraw  Społecznych,  która  zaopiniowała
go pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 33 do niniejszego protokołu).
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie .

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji,  poddała projekt uchwały pod głosowanie. 

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w Słupsku  w wyniku  głosowania  jednogłośnie podjęła  uchwałę  w  sprawie  uchylenia
uchwały  Nr 597/94 Rady Miejskiej  w Słupsku z  dnia 20 kwietnia 1994 r.  w sprawie
zatwierdzenia regulaminu nadawania tytułu Honorowego Obywatela Miasta Słupska.
(Uchwała Nr XV/275/20 w sprawie uchylenia uchwały Nr 597/94 Rady Miejskiej w Słupsku
z  dnia  20  kwietnia  1994  r.  w  sprawie  zatwierdzenia  regulaminu  nadawania  tytułu
Honorowego Obywatela Miasta Słupska stanowi załącznik nr 34 do niniejszego protokołu).

7) podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia regulaminu nadawania tytułu „Honorowy
Obywatel Miasta Słupska”  (druk 15/4);

(Czas nagrania:0:43:47-0:46:27)

(Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 35 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska  poinformowała,  że zgodnie z  art.  18
ust.2 pkt.14 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym do wyłącznej właściwości
rady gminy należy nadawanie honorowego obywatelstwa gminy.
§ 4. ust.9 pkt.1 Statutu Miasta Słupska stanowi, iż wyróżnieniem honorowym Miasta jest tytuł
Honorowy Obywatel  Miasta  Słupska,  którego tryb  przyznawania oraz wręczania,  zgodnie
z ust.10 tegoż paragrafu, określa Rada odrębną uchwałą. 
W związku z powyższym zachodzi konieczność wprowadzenia regulaminu określającego tryb
i zasady nadawania tego tytułu. Dlatego na podstawie § 36 Regulaminu pracy Rady Miejskiej
w Słupsku - stanowiącego Załącznik Nr 5 do Statutu Miasta Słupska, Przewodnicząca Rady
wystąpiła z inicjatywą uchwałodawczą w powyższej sprawie.
Projekt uchwały w niniejszej sprawie radni otrzymali 10 stycznia.
Komisja Spraw Społecznych zaopiniowała projekt pozytywnie.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 36 do niniejszego protokołu).
Następnie  Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  wniosła  autopoprawkę  do  projektu  uchwały
polegającą  na dopisaniu  w rozdziale  2 regulaminu § 5 punkcie 7 na końcu zdania  przed
dwukropkiem wyrazów „i opiniuje”. 
Odczytała  brzmienie  punktu  7 po  wprowadzeniu  autopoprawki:  „7.  Kolegium rozpoznaje
wniosek pod kątem spełnienia wymogów formalnych i opiniuje:...”
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Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie projektu uchwały?

W związku z brakiem zgłoszeń do dyskusji  prowadząca obrady poddała projekt uchwały 
wraz z autopoprawką pod głosowanie. 

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński
Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia
regulaminu nadawania tytułu „Honorowy Obywatel Miasta Słupska” 

(Uchwała Nr XV/276/20 w sprawie uchwalenia regulaminu nadawania tytułu „Honorowy
Obywatel Miasta Słupska” stanowi załącznik nr 37 do niniejszego protokołu).

8) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji
Rady Miejskiej w Słupsku  (druk 15/2);

(Czas nagrania: 0:46:36-0:49:22)

(Projekt uchwały  stanowi załącznik nr 38 do niniejszego protokołu).

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  poinformowała,  że  pismem  z  dnia
17  grudnia  2019  r.  radny  Jacek  Szaran  złożył  rezygnację  z  członkostwa  i  uczestnictwa
w pracach  Komisji  Skarg,  Wniosków i  Petycji  Rady  Miejskiej  w  Słupsku.  Jednocześnie
w tym samym piśmie wniósł o powołanie go do składu Komisji Finansów Rady Miejskiej
w Słupsku.
W związku z powyższym zgodnie z art.36 ust.1 Regulaminu pracy Rady Miejskiej w Słupsku
wystąpiła   z  inicjatywą  uchwałodawczą  w  sprawie  zmiany  uchwały  Nr  II/18/18  Rady
Miejskiej  w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r.  w sprawie powołania osobowego składu
stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku.
(Pismo  radnego  Jacka  Szarana  z  dnia  17  grudnia  2019  r.  stanowi  załącznik  nr  39
do niniejszego protokołu).
Projekt uchwały w niniejszej sprawie radni otrzymali 8 stycznia br.
Następnie Przewodnicząca poinformowała, że w dniu 23 stycznia 2020 r. radny Bogusław
Dobkowski  złożył  rezygnację  z  członkostwa  w Komisji  Edukacji,  a  radny  Adam Treder
rezygnację z członkostwa w Komisji Spraw Społecznych.
(Pismo z dnia 23 stycznia 2020 r. radnego Bogusława Dobkowskiego stanowi załącznik nr 40,
a pismo z dnia 23 stycznia 2020 r. radnego Adama Tredera stanowi załącznik N r 41 do
niniejszego protokołu).
W związku z powyższym wniosła autopoprawkę do projektu uchwały polegającą  na zmianie
w § 1 dotychczasowej proponowanej treści :
-  punktu 2) który otrzymuje brzmienie: ze składu osobowego Komisji Edukacji odwołuje się
radnego Bogusława Dobkowskiego.
-  dodanie  punktu  3)  o  brzmieniu:   ze  składu  osobowego  Komisji  Spraw  Społecznych
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odwołuje się radnego Adama Tredera
oraz dodanie punktu 4) który otrzymuje brzmienie jak dotychczasowy punkt 2) tj. „w skład
osobowy Komisji Finansów powołuje się radnego Jacka Szarana.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.

Nikt z radnych się nie zgłosił dlatego poddała projekt uchwały wraz z autopoprawką pod
głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 1, BRAK GŁOSU: 2, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (19)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski,  Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski,  Ryszard Kruk, Jan Lange, Małgorzata
Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-Lewandowska,  Piotr
Skowroński,  Renata  Stec,  Paweł  Szewczyk,  Adam  Treder,  Artur  Wiszniewski,  Aldona
Żurawska
WSTRZYMUJĘ (1)
Wojciech Gajewski
BRAK GŁOSU (2)
Anna Mrowińska, Jacek Szaran
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania większością głosów podjęła uchwałę w sprawie zmiany
uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie
powołania osobowego składu stałych komisji Rady Miejskiej w Słupsku. 
(Uchwała Nr XV/277/20 w sprawie zmiany uchwały Nr II/18/18 Rady Miejskiej w Słupsku
z dnia 28 listopada 2018 r. w sprawie powołania osobowego składu stałych komisji Rady
Miejskiej w Słupsku stanowi załącznik nr 42 do niniejszego protokołu).

Ad  pkt  6.Rozpatrzenie  skargi   na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska
w zakresie nienależytego wykonywania czynności przez Straż Miejską
oraz  pracowników  Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony
Środowiska Urzędu Miejskiego w Słupsku.

(Czas nagrania: 0:49:28-0:52:27)

(Projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 43 do niniejszego protokołu).
(Wszystkie dokumenty w sprawie znajdują się w teczce BRM-I.1510.15.2019)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 23 grudnia 2019 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga na działalność Prezydenta Miasta w zakresie
czynności  wykonywanych  przez  Straż  Miejską  oraz  pracowników  Wydziału  Gospodarki
Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  w  związku  ze  zgłoszeniami  skarżącego  dotyczącymi
wycinki drzew i hałasu na działce przy ul. Zielonej 10.
Skargę Przewodnicząca przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która
w obecności skarżącego, po zapoznaniu się z treścią skargi i dołączonym do niej  pismem
z  20  stycznia  2020  r.  oraz  stanowiskiem  Prezydent  Miasta  z  13  stycznia,  stwierdziła,
że ze względu na toczące się postępowanie administracyjne w sprawie, właściwym organem
do rozpatrzenia skargi jest Prezydent Miasta Słupska. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 44 do niniejszego protokołu).
Wymienione  wyżej  pisma,  a  także  kolejne  pismo  Skarżącego  z  21  stycznia,  w  którym
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Skarżący powtórzył wcześniej wniesione zarzuty, przekazała radnym do zapoznania się.
Jednocześnie poinformowała, że w związku z  § 3 pkt.  4 Regulaminu pracy Komisji Skarg,
Wniosków i Petycji stanowiącego załącznik Nr 4a do Statutu Miasta Słupska, na podstawie
stanowiska Komisji,  przygotowała projekt  uchwały w sprawie i  umieściła go w porządku
obrad sesji.
Inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  15/10  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania się.
Zapytała, czy  ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.

Nikt z radnych się nie zgłosił, w związku z tym poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w  Słupsku  w  wyniku  głosowania  jednogłośnie  podjęła  uchwałę  w  sprawie  skargi
na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie  nienależytego  wykonywania
czynności  przez Straż Miejską oraz pracowników Wydziału Gospodarki Komunalnej
i Ochrony Środowiska Urzędu Miejskiego w Słupsku .
(Uchwała  Nr  XV/278/20  w  sprawie  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska
w zakresie  nienależytego  wykonywania  czynności  przez  Straż  Miejską  oraz  pracowników
Wydziału  Gospodarki  Komunalnej  i  Ochrony  Środowiska  Urzędu  Miejskiego  w  Słupsku
stanowi załącznik nr 45 do niniejszego protokołu).

Ad  pkt  7.Rozpatrzenie  skargi   na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska
w  zakresie  zagospodarowania  terenu  przed  budynkiem
przy ul. Szymanowskiego 6 w Słupsku.

(Czas nagrania: 0:52:27-0:54:45)

(Projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu).
(Wszystkie dokumenty w sprawie znajdują się w teczce BRM-I.1510.14.2019)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 23 grudnia 2019 r.
do Rady Miejskiej w Słupsku wpłynęła skarga na działalność Prezydenta Miasta w zakresie
zagospodarowania terenu przed budynkiem przy ul. Szymanowskiego 6 w Słupsku.
Skargę  Przewodnicząca  przekazała  do  rozpoznania  Komisji  Skarg,  Wniosków  i  Petycji,
która  w  obecności  skarżącej,  po  zapoznaniu  się  z  treścią  skargi  z  20  grudnia  2019  r.
oraz stanowiskiem Prezydent Miasta z 14 stycznia, w drodze dyskusji, w wyniku głosowania
większością głosów zarekomendowała uznanie skargi  za bezzasadną.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 47 do niniejszego protokołu)
Treść  skargi,  stanowisko  Prezydent  Miasta  oraz  stanowisko  Komisji  Przewodnicząca
przekazała radnym do zapoznania się.
Jednocześnie na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
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stanowiącego  załącznik  Nr  4a  do  Statutu  Miasta  Słupska  przygotowała,  na  podstawie
stanowiska Komisji,  projekt  uchwały w sprawie uznania skargi za bezzasadną i  umieściła
go w porządku obrad sesji.
Inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  15/11  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.

Nikt z radnych się nie zgłosił, dlatego poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę  w sprawie w sprawie
rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska  w  zakresie
zagospodarowania terenu przed budynkiem przy ul. Szymanowskiego 6 w Słupsku.
(Uchwała Nr XV/279/20  w sprawie w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Prezydenta
Miasta  Słupska  w  zakresie  zagospodarowania  terenu  przed  budynkiem
przy ul. Szymanowskiego 6 w Słupsku stanowi załącznik nr 48 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 8. Rozpatrzenie skargi  na działalność gminnej jednostki organizacyjnej –
Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o.o. w Słupsku.

(Czas nagrania:0:54:46-0:56:30)

(Projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 46 do niniejszego protokołu).

(Wszystkie dokumenty w sprawie znajdują się w teczce BRM-I.1510.1.2020)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 8 stycznia 2020 r.
do  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  wpłynęła  skarga  na  działalność  gminnej  jednostki
organizacyjnej – Przedsiębiorstwo Gospodarki Mieszkaniowej Spółka z o.o. w Słupsku.
Skargę Przewodnicząca przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która
po zapoznaniu się z treścią skargi oraz stanowiskiem Prezydent Miasta w drodze dyskusji,
w wyniku głosowania jednogłośnie zarekomendowała uznanie skargi za bezzasadną.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 50 do niniejszego protokołu)
Treść  skargi,  stanowisko  Prezydent  Miasta  oraz  stanowisko  Komisji  Przewodnicząca
przekazała radnym do zapoznania się.
Jednocześnie na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
stanowiącego  załącznik  Nr  4a  do  Statutu  Miasta  Słupska  przygotowała,  na  podstawie
stanowiska Komisji,  projekt  uchwały w sprawie uznania skargi za bezzasadną i  umieściła
go w porządku obrad sesji.
Inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  15/12  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
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Nikt z radnych nie zgłosił się, w związku z tym poddał projekt pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska    stwierdziła,  że  Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia
skargi na działalność gminnej jednostki organizacyjnej – Przedsiębiorstwo Gospodarki
Mieszkaniowej Spółka z o.o. w Słupsku.
(Uchwała  Nr XV/280/20 w sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność gminnej  jednostki
organizacyjnej  –  Przedsiębiorstwo  Gospodarki  Mieszkaniowej  Spółka  z  o.o.  w  Słupsku
stanowi załącznik nr 51 do niniejszego protokołu)

Ad  pkt  9.  Rozpatrzenie  skargi   na  działalność  Prezydenta  Miasta  Słupska
w zakresie zagospodarowania terenu za budynkami przy ul. Długiej 22
i 23 w Słupsku 

(Czas nagrania:0:56:31-0:59:20)

(Projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 502 do niniejszego protokołu).
(Wszystkie dokumenty w sprawie znajdują się w teczce BRM-I.1510.2.2020)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska poinformowała, że 13 stycznia 2020 r.
do Rady Miejskiej  w Słupsku wpłynęła skarga na działalność Prezydenta Miasta  Słupska
w zakresie zagospodarowania terenu za budynkami przy ul. Długiej 22 i 23 w Słupsku.
Przewodnicząca skargę przekazała do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji, która
w obecności skarżącego, po zapoznaniu się z treścią skargi, dodatkowym pismem skarżącego
z dnia 20 stycznia 2020 r. oraz stanowiskiem Prezydent Miasta w drodze dyskusji, w wyniku
głosowania jednogłośnie zarekomendowała uznanie skargi za bezzasadną.
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 53 do niniejszego protokołu)
Treść  skargi,  stanowisko  Prezydent  Miasta  oraz  stanowisko  Komisji  Przewodnicząca
przekazała radnym do zapoznania się.
Jednocześnie na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
stanowiącego  załącznik  Nr  4a  do  Statutu  Miasta  Słupska  przygotowała  na  podstawie
stanowiska Komisji,  projekt  uchwały w sprawie uznania skargi za bezzasadną i umieściła
go w porządku obrad sesji.
Inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  15/13  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania.
Przewodnicząca dodatkowo poinformowała, że Skarżący w dniu 27 stycznia 2020 r. złożył
kolejne pismo, którego treść niezwłocznie przekazała radnym do zapoznania się.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.
Ponieważ nikt z radnych nie zgłosił się poddała projekt uchwały pod głosowanie.

Wyniki głosowania
ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 1
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Wyniki imienne:
ZA (21)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange,  Małgorzata  Lenart,  Wojciech  Lewenstam,  Anna  Rożek,  Mirosława  Sagun-
Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam Treder,
Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
BRAK GŁOSU (1)
Anna Mrowińska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska stwierdziła,  że Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie  podjęła uchwałę w sprawie rozpatrzenia
skargi  na działalność Prezydenta Miasta Słupska w zakresie zagospodarowania terenu
za budynkami przy ul. Długiej 22 i 23 w Słupsku.

(Uchwała Nr  XV/281/20  w sprawie rozpatrzenia skargi  na działalność Prezydenta Miasta
Słupska w zakresie zagospodarowania terenu za budynkami przy ul. Długiej 22 i 23 w Słupsku
stanowi załącznik nr 54 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia
(druk nr 15/14).

(Czas nagrania:0:59:24-1:01:52)

(Projekt uchwały  wraz z uzasadnieniem stanowi załącznik nr 55 do niniejszego protokołu).
(Wszystkie dokumenty w sprawie znajdują się w teczce BRM-I.152.1.2020)

Przewodnicząca Rady Miejskiej  Beata Chrzanowska poinformowała, że w dniu 9 stycznia
2020  r.  do  Rady  Miejskiej  w  Słupsku  wpłynęła  petycja  ponawiająca  żądanie  z  dnia
25  września  2019  r.  uchwalenia  przez  Radę  Miejską  w  Słupsku  ALARMU
KLIMATYCZNEGO.
Przewodnicząca przekazała petycje do rozpoznania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady
Miejskiej  w  Słupsku,  która  na  posiedzeniu  w  dniu  21  stycznia  2020  r.  rozpoznała
ją i stwierdziła, że sprawy w niej poruszane były już rozpatrywane przez Radę Miejską. 
Przypomniała, że Rada podczas sesji w dniu 27 listopada 2019 r. podjęła już w tej sprawie
uchwałę w formie Apelu do mieszkańców miasta Słupska.
Następnie dodała, że w związku  z tym, iż  w ponowionej petycji nie  powołano się  na nowe
fakty  ani  nieznane  wcześniej  dowody,  Komisja  jednogłośnie  zarekomendowała  Radzie
Miejskiej powołanie się na art. 12 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach i pozostawienie
petycji bez rozpatrzenia. 
(Opinia Komisji stanowi załącznik nr 56 do niniejszego protokołu).
Jednocześnie na podstawie § 3 pkt. 4 Regulaminu pracy Komisji Skarg, Wniosków i Petycji
stanowiącego  załącznik  Nr  4a  do  Statutu  Miasta  Słupska  przygotowała  na  podstawie
stanowiska  Komisji,   projekt  uchwały w  sprawie  pozostawienia  petycji  bez  rozpatrzenia
i umieściła go w porządku obrad sesji.
Inicjatywę  uchwałodawczą  –  projekt  uchwały  druk  Nr  15/14  zawierający  uzasadnienie
przekazała radnym do zapoznania.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w sprawie.

Nikt z radnych nie zgłosił się, dlatego poddała projekt pod głosowanie.
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Wyniki głosowania
ZA: 22, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1
Wyniki  imienne:
ZA (22)
Kamil  Bierka,  Tadeusz  Bobrowski,  Beata  Chrzanowska,  Kazimierz  Czyż,  Bogusław
Dobkowski, Wojciech Gajewski, Bożena Hołowienko, Łukasz Jaworski, Ryszard Kruk, Jan
Lange, Małgorzata Lenart, Wojciech Lewenstam, Anna Mrowińska, Anna Rożek, Mirosława
Sagun-Lewandowska, Piotr Skowroński, Renata Stec, Jacek Szaran, Paweł Szewczyk, Adam
Treder, Artur Wiszniewski, Aldona Żurawska
NIEOBECNI (1)
Paweł Skowroński

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska  stwierdziła,  że Rada  Miejska
w Słupsku w wyniku głosowania jednogłośnie podjęła uchwałę w sprawie pozostawienia
petycji bez rozpatrzenia.

(Uchwała Nr XV/282/20 w sprawie pozostawienia petycji bez rozpatrzenia stanowi załącznik
nr 57 do niniejszego protokołu).

Ad pkt 11. Interpelacje i zapytania radnych.
(Czas nagrania: 1:01:52-1:02:09)

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska  zapytała, czy ktoś z radnych chciałby
złożyć interpelacje lub zapytanie.

Stwierdziła, że nikt z radnych nie zgłosił żadnej interpelacji ani zapytania.
Ad pkt 12. Sprawy bieżące.
(Czas nagrania: 1:02:10-1:05:51)

Przewodnicząca  Rady  Miejskiej  Beata  Chrzanowska poinformowała,  że  zespół  kontrolny
Komisji  Rewizyjnej  powołany do przeprowadzenia kontroli  realizacji  inwestycji  aquapark
w  Słupsku  w  zakresie  wydatków,  kosztów,  przepływów  finansowych  w  Spółce  z  o.o.
„Trzy  Fale”  w  Słupsku nie  zakończył  w  ustalonym  terminie  czynności  kontrolnych,
w związku z tym wystąpił do Komisji o przedłużenie terminu kontroli do 14 lutego 2020 r. 
Komisja na posiedzeniu w dniu 17 stycznia 2020 roku uwzględniła wniosek zespołu.
Poprosiła Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej Łukasza Jaworskiego o zabranie głosu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Łukasz Jaworski wyjaśnił powody przedłużenia terminu
kontroli.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska zapytała, czy ktoś z radnych ma jakieś
pytania w tej sprawie.

Nikt z radnych nie zgłosił się.

Przewodnicząca Rady Miejskiej Beata Chrzanowska stwierdziła, że Rada Miejska przyjęła
do wiadomości informację o przedłużeniu kontroli  realizacji inwestycji aquapark w Słupsku
w  zakresie  wydatków,  kosztów,  przepływów  finansowych  w  Spółce  z  o.o.  „Trzy  Fale”
w Słupsku.
Następnie poinformowała, że wpłynęło do niej pismo mieszkanki Słupska – prośba o podjęcie
działań  związanych  z  przywróceniem  bezpośredniego  pociągu  TLK  do Warszawy
i usprawnieniem połączenia naszego miasta z pozostałymi regionami Polski.
Pismo to skierowała do Komisji Spraw Społecznych Rady Miejskiej w Słupsku.
Komisja, na posiedzeniu w dniu 21 stycznia br., zawnioskowała o wystąpienie do Prezydent
Miasta  Słupska  w  sprawie  wystosowania  wspólnego  pisma  Rady  Miejskiej  i  Prezydenta
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Miasta do „PKP Intercity” S.A. z zapytaniem o plany dotyczące rozkładu jazdy pociągów,
uwzględniające  zapotrzebowanie  pasażerów na przywrócenie bezpośrednich połączeń TLK
Słupska i Warszawy, a także usprawnienie połączeń Słupska z pozostałymi regionami Polski.
Dodała,  że  jeśli  ze  strony  radnych  nie  usłyszy  innych  wniosków  dotyczących  sposobu
załatwienia  sprawy,  zwróci  się  do  Prezydent,  z  prośbą  o przygotowanie  wspólnego
wystąpienia.
Pismo mieszkanki oraz wniosek Komisji udostępniła radnym w e-sesji.
Zapytała, czy ktoś z radnych chciałby zabrać głos w tej sprawie.
Nikt  z  radnych  nie  zgłosił  się  wobec  tego  Przewodnicząca  stwierdziła,  że  Rada  Miejska
zaakceptowała propozycję, abym wspólne z Prezydent Miasta podpisała pismo z zapytaniem
o  plany  dotyczące  rozkładu  jazdy  pociągów,  uwzględniające  zapotrzebowanie  pasażerów
na przywrócenie  bezpośrednich  połączeń  TLK  Słupska  i  Warszawy,  a także  usprawnienie
połączeń Słupska z pozostałymi regionami Polski.
Następnie stwierdziła, że porządek obrad sesji został zrealizowany i zamknęła 15. w obecnej
kadencji sesję Rady Miejskiej w Słupsku.
Koniec posiedzenia godz.10.02
(Nagranie sesji stanowi załącznik nr 58 do niniejszego protokołu.)
Protokół sporządziła:
Bożena Dacko
Inspektor BRM

Sekretarz obrad
Renata Stec                                                                                 Przewodnicząca

Rady Miejskiej w Słupsku

    Beata Chrzanowska


